
V nedeljo -
vsi v Velenje 

v nedeljo popoldne bo na velenj
skem gradu tradicionalna tombo
la, ki jo prirejata sindikalni po
družnici trgovskega podjetja >-yel-
ma« in »Chrommetal« iz Velerija. 
Med bogatimi sto in stoterimi do
bitki se bo sreča nasmejala neko
mu s fiatom 750, novo, sodobno 
spalnico itd. 

V Velenje pa je tudi lep nedelj
ski izlet, in zato nikai- ne zamudi
te lepe priložnosti, ko boste pri
jetno družili s koristnim (če vam 
bo sreča naklonjena). 

Gradijo si vodnjak 
Za;vaščane v Glinskem je največji 

problem voda. Vas je dokaj oddalje
na od Ljubečne in vaščanom je poleg 
preskrbi s pltrto vodo najhujša bo
jazen ogenj, ,ki se mu ne morejo zo-
persliavitl. Boj za vodo se je v Glin
skem začel že 1939. leta, ko je požar 
neusmiljeno uničil šest poslopij. Še
le letos je krajevni skupnosti usp)elo 
dobiti sredstva za gradnjo vodnjaka 
in sedaj 'so redki v vasi Glinsko, ki 
ne bi pomagali s prostovoljnim, de
lom pri gradnji velikega vodnjaka, 
kateri bo držal okrog 40.000 1 vode. 
Vodiljak bo v prvi vrsti služil za 
požarno varstvo, sočasno pa tudi za 
druge potrebe vaščanov. Doslej so 
opravili že okrog 800 prostovoljnih 
ur, pri čemer prednjačijo člani ga
silskega društva. Zal pa nekateri še 
vedno, nočejo doumeti vrednosti-
skupnega dela ter stoje ob strani, 
čeprav bo ta voda namenjena tudi 
zanje. 

S. S. 

DVOJE N O V I H O B R A T O V 

V Slov. Konjicah bodo v kratkem 
dokončali gradnjo dveh večjih indu
strijskih objektov, ki so ju pričeli 
graditi lansko leto. Tako bodo te dni 
dogradili novo mizarsko delavnico 
na lesnem obratu. Večji del investi
cijskih sredstev je podjetje vložilo 
iz lajstnih sldadov, preostali del pa, 
predstavljajo posojila. Na nekaterih 
novih| motornih strojih so že pričeli z 
o^atlovanjem. To je bilo spričo ob
veze za dodatno proizvodnjo vrat za 
montažne hiše v Skopju ^potrebno. 

Prav tako pa bo letos KOSTROJ 
slednjič Je zamenjal stare prostore 
z novimi, lastnimi. Kolektiv že ko
maj pričakuje selitev, kajti v dose
danjih prostorih jim je sleherna raz
širitev /proizvodnje onemogočena. 

V. L. 

R A Z S T A V A P O H I Š T V A V 
V E L E N J U 

Trgovski podjetji »Lesnina« Ljub
ljana'in >>Velm,a« iz Velenja sta prej
šnji četrtek pripravila za Velenjčane 
bogatd razstavo sodobnega pohištva 
ter sobrie in gospodinjske opreme na 
I. osrtKjVni šoli v Velenju. Razstava 
bo odprta vse do 1. septem'bra. 

Na rizstavi, ki nam pokaže vse 
dosedanje najboljše izdelke naše in
dustrije pohištva in gospodinjske op
reme, je možno le-te komade tudi 
kupiti. Velenjčani se izredno zani
majo za to razstavo, prav tako pa 
prihajajo na ogled tudi iz bližin jih 
in oddaljenih krajev. 

K. 

I Z A N K E T E 
O S T A T U T U 

Občinski sindikalni svet v Slov. 
KonjicEth je pred dnevi zbral odgovo
re iz ankete o izdelovanju statutov 
delovnih organizacij v občini. Na an
keto je odgovorilo nad 20 podjetij 
in nekaj ustanov. 

Analiza odgovorov kaže, da je ve
čina manjših podjetij v delovnem za
ostanku s pripravami, saj so šele po
stavila komisije za pripravo osnutka 
statuta, medtem ko v večjih delovnih 
organizacijah to delo že dlje poteka 
in pričakujejo v najkrajšem času iz
delavo osnovnih tez. V večini pod
jetij menijo, da je nujno številne do
sedanje pravilnike prilagoditi seda
njemu stanju ter jih vključiti v sta
tut. Ankete jasno kažejo, da je naj
bistvenejši poudarek dan predvsem 
prenosu pristojnosti in razmejitvi de
la organov upravljanja v ekonom
skih enotah. Komisija, ki proučuje 
odgovore, je mnenja, da bodo podjet
ja morala tu temeljiti predvsem na 
dosedanjih pozitivnih lastnih izkuš
njah in ob vsestranski izmenjavi mi
šljenj ter preučevanju doseženih re
zultatov drugih ipodjetij. 

Na vprašanje, v čem je ovira, da 
doslej še niso več storili pri izdelavi 
statutov, je večina manjših podjetij 

v odgovor navedla kot osnovni vzrok 
pomanjkanje strokovnih ikadrov. Prav 
zato je jasno, da bo prav tem obrt
nim delavnicam ali manjšim podjet
jem potrebna pomoč od občinskih 
organov, zbornice ali združenj. Prav 
zanimivo iz ankete je, da podjetja 
želijo, da bi občinski sindikalni svet 
organiziral seminar za člane komisij. 
Kot kaže, bodo takšen seminar imeli 
v d.rugi polovici septembra. Po ip>o-
trebi bodo ta seminar delili na člane 
komisij iz industrijskih ter obrtnih, 
trgovskih, gostinskih in komunalnih 
podjetij. 

Odgovori na vprašanje, kako so 
spreminjali ali dopolnjevali sedanja 
pravila, kažejo, da so redka podjetja 
enkrat letino prilagajala pravila sta
nju, v večini podjetij pa so pravila 
več let ostala neizpremenjena. To" 
pa je bržčas ob tako razgibani pro-* 
zvodnji in neštetim spremembam 
lahko osnovni vzrok številnih nepo
trebnih nevšečnosti. Prav zato je ra
zumljivo, da bo v slednjih .podjetjih 
izdelava statuta trd oreh, saj bo tre
ba večino stvari urediti popolnoma 
na novo. 

V. L. 

Tak kažipot so izdelali s a m i . . . 

B R E Z D O B R I H C E S T 

N I T U R I Z M A 
v Šmarski občini so zelo ugodne 

razmere za razvoj turizma. Pred
vsem pa bo potrebno zgraditi ceste. 
Izredno velikega pomena je že grad
nja ceste proti R o g a ^ Slatini, ki bo 
dokončana nekje v oktobru. Dela na
črtno napredujejo in odsek do Šmar
ja bo kmalu povsem asfaltiran. Po
tem ho manjkal samo še odsek 27 
km od Mestinja do Kumrovca, da 
bi se preko šmarske občine križale 
asfaltne poti proti Zagrebu, Celju, 
Mariboru in Ljubljani. Čimprej bo 
I potrebno obnoviti še ta odsek, ker 
I je izrednega pomena za promet in 
vzporedno s tem posebej še za turi
zem. Toliko tujcev še nikoli ni pe
ljalo skozi Obsotelje kot letos; cesta 
je vedno bolj prometna, toda vedno 
bolj utrujena in .ponekod skoraj ne-
sp)osobna za avtomobilski promet. 

Zadnje čase .so se bolj razgibala 
tudi šmarska turistična društva, ki 
se pravkar pripravljajo, da bodo na 
predlog organizacije SZDL in po 
sklepu občinske skupščine ustanovile 
občinsko turistično zvezo, ki naj ko
ordinira in usmerja turistično dejav
nost v šmarski občini. Nekatera tu
ristična društva so si skušala sama 
pomagati. Tako so v Kozjem uredili 
grajsek razvaUne, kjer so že imeli 

prvi piknik. V Podčetrtku so pričeli 
s postavljanjem turističnih kažipo
tov. Tako so V trijezičnem besedilu 
postavili tablo za Olimje na križišču 
pri Podčetrtku in podobno za vir-
štanjslci kmečki dvor na križišču v 
Golobinjeku. Popotnikom so tako oz
načbe nedvomno zelo dobrodošle in 
bi jih potrebovali še več. Vendar se 
moramo zavedati, da so za razvoj 
turizma potrebne urejene ceste in na 
to bo potrebno v investicijski politiki 
računati. 

s. 

Konjičani za prizadete 
v Skopju 

Za iponesreičence v Skopju so na 
območju konjišike ai>čine zbrali v 
denarju že okoli sedem milijonov 
dinarjev. Velik del od te vsote od
pade na enodnevne zaslužike delav
cev v delovnih organizacijah, nekaj 
pa so podjetja pris,pevala tudi iz 
lastnih skladov. Razen tega so pre
cej n-abrale tudi organizacije SZDL 
in RK, ki so nabiralno aikcijo vodile 
na terenu med kmeti in obrtniki. 
Dve največji podjetji v občini, to 
je >KONUS« v Slov. Konjicah in 
T k o v Zrečah s<ta dali po en in pol 
milijona dinarjev. Lesnoindustrij
sko 'podjetje v Slov. Konjicah bo 
verjetno darovalo lesne izdelke v 
vrednosti akoli 800.000 dinarjev. 
Svoje prisipevke so vplačale tudi 
skoraj vse ustanove in razni zavodi 
na območju občine, ostali pa bodo 
to storili v prihodnjih dneh. 

Razen denarne pomoči sta pod
jetji »KONUS« in tovarna usnjar
skih strojev »KOSTROJ« iz Slov. 
Konjic poslali .štiri svoje strokovine 
delavce v sikapsko tovarno usnja. 

Tam so na licu mesta popravili ,po 
potresu 'poškodovane usnjars^ke 
stroje in električne -naprave. S tem 
so pripomogli, da .bo tovarna lahko 
pričela ponovno obratovati. 

Pri celotni akciji za .zbiranje 
prisipevikov se je dokaj izikazala tudi 
sindika-lna podružnica tovarne 
usnjarskih strojev »KOSTROJ«. ki 
je iz lastnih sredstev darovala 
100.000 dinarjev kot svojo pomoč 
družinam ponesrečenih delavcev 
skoipske tovarne usnja. 

Občinski odbor RK v Slov. Konji
cah je v teh dneh preko svojih or
ganizacij 'Ua terenu pričel zbirati 
obleko in obutev za otrake in ostalo 
prebivalstvo porušenega Skopja. 
Ker na območju občine za sedaj ni 
evakuirancev iz tega mesta, bodo 
zbrane predmete odposlali okraj
nemu odboru RK. 
1 L. V . 

Tudi konjiški obrtniki 
so dali prispevek 

Na nedavnem sestanku zasebnih 
obrtnikov konjiške občine so med 
drugim sprejeli obveznost o denarni 
pomoči ponesrečencem v Skopju. V 
občini je sedaj okrog 50 obrtnikov 
raznih strok. To število pa se zadnji 
čas veča, saj mnogi, ki so pred ča
som odvajali obrt, dvigujejo znova 
obrtna dovoljenja. To pa je vsekakor 
najzanesljivejši znak, da je ipolitika 
občinske skupščine do uslug zasebne 
obrti pravilna. 

V. L. 

Lovci Šoštanja, Raven in Zavodnje imajo v Zavodnji že nekaj let izred
no lepo IflLVSko kočo, v kateri tudi številne družine lovcev prežive svoj 
dopust. Tišina Velikih zavodenjskih gozdov, ki stoje nad strmimi pobočji 
Velunje ter na drugi strani gledajo v Šaleško dolino z lepim razgledom 
po vsej Savinjski dolini, je za marsikoga privlačna. Zanimivo pa je tu
di to, 0a je ta koča brez oskrbnika, a vedno dabro založena in da si go
stje sami postrežejo od hrane do pijače ter vpišejo v knjigo, koliko so 
porabili in priložijo denar. Doslej še ni bilo primera, da bi se kdo hotel 

okoristiti. 

DROBNE 
IZ NASIH 
KOMUN 

GASILSKO DRUŠTVO RADEČE JE 
ZMAGALO NA TEKMOVANJU 
Pred nedavnim je bilo v Radečah 

gasilsko tekmovanje, ki so se ga 
udeležila tudi društva iz Laškega, 
Vrhovega, Jagnjenice in Papirnice 
Radeče. Tekmovali so v šolskem 
trodelnem napadu, polaganju cevo
voda na 100 metrov in v vezanju 
reševalnih vozlov. 

Gasilsko društvo iz Radeč je osvo
jilo največ točk in si tako priborilo 
prvo mesto pred društvi iz Laškega, 
Vrhovega in Jagnjenice. Gasilsko 
društvo Papirnice Radeče je v tek
movanju sodelovalo, vendar izven 
konkurence. Ob tej priliki so za dol
goletno delo in zasluge na področju 
gasilstva podelili predsedniku ga
silskega društva Radeče gasilsko 
priznanje I . stopnje, poveljniku te-

fa društva pa gasilsko priznanje 
I. stopnje. Ker je bilo do nedavne

ga GD Radeče v sklopu Okrajne ga
silske zveze Ljubljana, so ta odliko
vanja podelili njihovi predstavniki. 

T. K. 

M A L A K R O N I K A 
Brežice 

1«, 8. do r . H. 1%1 jt> bi lo iia obmtK'ju 
matičiiefCa urada Brežice rojenih 5 dekl ie 
>ii 4 dečki . 

P O R O K E : 
Moian Jožef, mizarski pumornik i z . T r b e -

ža 22 in G o d l e r Emi l i ja , us lužbenka iz G o r . 
L e n a r t a 74. 

S M R T I : 
Veršec A n d r e j , pose!>tnik iz Vitne vasi 15, 

umrl dne 14. 8. 1963 v bolnici , star 74 let. 
Račič' Jože, posestnik iz D o l . Piroš ice 10, 
nmrl dne 14. 8. 1963 v bolnici , star 57 let. 
D e r n a č Franc , ko lar iz G o r . L e n a r t a 7, umrl 
dne U . 8. 19*5 v G o r . L e n a r t u 7, star 57 
let. Braitanič A n a , p o l j e d e l k a iz Buikošeka 
54, u m r l a dne 14. 8. 1963 v Bukošeki i 54. 
stara 61 let. 9 

USPELO GASILSKO 
TEKMOVANJE 

Ves ta teden praznuje gasilsko 
društvo v Slovenskih Konjicah 90-
letnico obstoja. Za uvod v to slavje 
je bilo v nedeljo v Slov. Konjicah 
okrajno tekmovanje terenskih ga
silskih društev iz vsega celjskega 
okraja. Sodelovalo je 14 gasilskih 
društev. Najboljši uspeh in največ 
točk je doseglo gasilsko društvo iz 
Krške vasi pred društvi iz Gaberja. 
Slov. Konjic, Senovega, itd. 

Tekmovanje, ki je bilo največje 
te vrste v okraju, je bilo zelo dob
ro organizirano in je kljub dežju, ki 
je motil tekmovanje, zelo dobro po
tekalo. 

Proslavljanje visokega jubileja bo 
zaključeno v nedeljo, ko bodo jav
nost seznanili s svojim delom in 
razvili pionirski prapor. Gasilske
mu društvu v Slov. Konjicah želi
mo vsi pri njegovem delu še veliko 
uspehov. 

M. A. 

25 LET PLODNEGA DELA 
Pred dnevi so gasilci v Prožinski 

vasi skupaj z gasilci sosednjih ga
silskih društev proslavili petindvaj
seto obletnico obstoja gasilskega 
društva, ki je bilo ustanovljeno 1938 
leta. Proslave, bila je pod pokrovi
teljstvom Krajevne skupnosti Što
re, so se udeležili številni vidnejši 
predstavniki. Na proslavi je društvo 
sprejelo pokal pokrovitelja v pria-
nanje za svoje 25-letno delo. Gasil
ska zveza je pa odlikovala 19 članov 
s srebrno in bronasto značko. 

Gasilci iz štor, Gaberja, Teharja 
in Ljubečne so izvedli kombinirano 
vajo na objekte v vasi. Preizkusili 
so obrambni načrt, ki so ga izdelali 
domači gasilci. Vaja je uspela, kar 
dokazuje visoko strokovno sposob
nost sestavljalca načrta in izvajal
cev. 

V G R A D B E N I Š T V U IN L E S N I 
STROKI P R E M A L O V A J E N C E V 
Medtem ko bodo kovinarska pod

jetja konjiške občine sprejela nad 40 
vajencev od tega največ TKO Zreče 
in KOSTROJ, pa je občutno nezani-
manje za ipoklice v lesni industriji 
in gradbeništvu. Lesni oibrat v Slov. 
Konjicah išče 10 vajencev, ki bi se 
izučili za mizarje, večje število pa bi 
potrebovali v gradbeništvu in sicer 
za zidarje in tesarje. Toda zaenkrat 
je premalo prijavljencev za te stroke. 

Se o slabi preskrbi mesa 
v Šmartnem ob Paki 

Tovariš urednik! 
Zadnje čase se gospodinje iz 

Šmartnega pb Paki vedno bolj pri
tožujejo na račun preskrbe z me
som. Mesnica spada pod KZ Šo
štanj, odkoder ga vozijo vsako sre^ . 
do in soboto. Zadnje čase je pa t:Q' 
začelo zelo pešati. Meso vozijo poŝ r 
no — celo ob osmih. Pripominjam* .̂ ^ 
da je bila prej v Šmartnem samo- ^ } 
stojna klavnica in je bilo mesa ved
no dovolj. Sedaj pa prihaja meso 
pozno in včasih takšno, da ga je 
treba takoj uporabiti, ker je že sta
ro. Ce je šoštanjska zadruga prev
zela mesnico, bi morala prevzeti tu 
di odgovornost za solidno in pravo
časno preskrbo z mesom. 

Opaziti je tudi, da v času, ko ljud
je stojijo pred zaprtimi vrati in po
trpežljivo čakajo, nekateri »znanci« 
prihajajo in odhajajo z mesom 
kljub temu, da za čakajoče meso 
še ni pripravljeno za prodajo. Tudi 
v hladilniku je vedno rezervirano 
in spravljeno meso za nekatere, ki 
ga, ne da bi jim bilo treba čakati, 
lahko dvignejo. Kranjske klobase 
prodajajo na kose po 70 dinarjev, 
kljub temu, da je cena zanje na ki
logram. Mislim, da nima vsak kos 
enake teže, razen tega se pa tudi ne
koliko osuši, če je nekaj časa v 
mesnici. 

Prosim v imenu vseh gospodinj, 
naj se uprava mesnice bolj zanima 
za potrošnike v Šmartnem in jih 
solidneje preskrbuje. V njenih šo-
štanjskih poslovalnicah je to ureje
no pravilneje. 

I . P. 
Šmartno ob Paki 

CESTA, 
potrebna popravila 

Tovariš urednik! 
Pišem vam zaradi ceste pri B'-as-

lovčah — odcep Golovšek — Pod-
vrh. To jc cesta na dolžini petih ki
lometrov, »ki je v zelo slabem sta
nju. Tamkajšnji prebivalci smo že 
sami večkrat organizirali p.-ostovolj-
ne akcije. Toda to je bilo pred leti. 
Zdaj se Podvršani sprašujemo, kdaj 
bo cesta popravljena vsaj toliko, da 
bo za silo prevozna z motorni
mi vozili. Hmeljarji morajo dobiva
ti premog za sušenje hmelja, več
krat je treba klicati zdravnike k bol
nim ljudem, toda cesta je v takem 
stanju, da le s težavo vozijo po njej. 
Marsikdo si je že pokvaril vozilo ali 
pa je obtičal v blatu. 
.Vsi upamo, da se bodo pri krajev
ni skupnosti ali pa pri drugih pri
stojnih organih našla sredstva za 
popravilo te ceste. 

Matija Izlakar 
Podvrh 


